

提高土地开发整理项目经济效益的途径

Approaches of enhancing economic profit of land development and consolidation item

投稿时间: 2003-6-10

稿件编号: 20040362

中文关键词: 土地开发整理; 土地经济效益; 种植结构

英文关键词: land development and consolidation; economic profit of land; planting composition

基金项目: 国土资源部土地开发整理项目基金(SJ2003-C-鲁003)

作者	单位
李敏	江西农业大学89信箱, 南昌 330045
赵小敏	江西农业大学89信箱, 南昌 330045
龚绍琦	江西农业大学89信箱, 南昌 330045

摘要点击次数: 10

全文下载次数: 11

中文摘要:

以山东省阳信县土地开发整理项目为例,对提高土地开发整理项目经济效益的途径进行了详细探讨。通过静态经济效益分析、动态经济效益分析和敏感性分析3种方法,采用静态投资回收期、净现值、内部收益率、动态投资回收期等参数对两种提高土地经济效益的途径:单纯的土地开发整理和土地开发整理+优化种植结构进行了深入研究。结果表明:两种途径均可提高土地经济效益,但第二种途径效果更显著。

英文摘要:

It was particularly discussed that approaches of enhancing land economic profit in the project "land consolidation", taking Yangxin County, Shandong Province as an example. Two approaches including single land consolidation and the combination of land consolidation with rational planting system were lucubrated through analysis of the static economic profit, the dynamic economic profit and the sensitivity by using static invest reclaim period, net present value, interior yield and dynamic invest reclaim profit, etc. The result shows that the two approaches can enhance land economic profit, but the second one is better.

[查看全文](#)

[关闭](#)

[下载PDF阅读器](#)

您是第606957位访问者

主办单位: 中国农业工程学会 单位地址: 北京朝阳区麦子店街41号

服务热线: 010-65929451 传真: 010-65929451 邮编: 100026 Email: tcsae@tcsae.org

本系统由北京勤云科技发展有限公司设计